

次要身份证明原始文件

以下为您可出示以证明个人身份的一些文件。您需要提供本列表中的**两份**文件来证明您的身份。若 DMV 已有您的在案照片（不超过 13 年），则您只需要提供本列表中的一份文件来证明您的身份。

English:	Simplified Chinese
An Oregon student body card	俄勒冈州学生卡
U.S. or foreign certified school records	美国或外国认证的学校记录
An Oregon Job Corps Identification Card	俄勒冈州就业中心身份证
A W2 or 1099 tax form for the current tax year	当前纳税年度的 W2 或 1099 报税表
A court document issued a court in the U.S. that shows the applicant is a party to the judicial proceeding and which contains court signatures and seals. Acceptable documents are: <ul style="list-style-type: none">• Gender, name change, or both• Adoption, guardianship, custody, or child support• Judgement of dissolution or annulment of marriage	由美国法庭发出的法庭文件，表明申请人是司法程序的一方并包括法庭签名和印章。可接受的文件有： <ul style="list-style-type: none">• 性别、姓名更改或两者均可• 领养、监护权、托管或儿童抚养• 解除婚姻关系或宣告婚姻无效的判决
A court document issued by a Bankruptcy court that shows the applicant is a party to a bankruptcy proceeding	由破产法庭发出的表明申请人是破产程序一方的法庭文件
U.S. government issued marriage license, domestic partnership, or Certificate of Record of Marriage	美国政府签发的结婚许可、同居关系或婚姻记录证明
Border Crossing Cards (DSP150, I185, I186 and I586)	过境卡（DSP150、I185、I186 及 I586）
A birth certificate, marriage license, driver license, military ID card, passport or voter card issued by a foreign government	由外国政府签发的出生证明、结婚许可、驾照、军人身份证、护照或选民卡
A letter issued by the Oregon Health Plan, if dated within the last year	俄勒冈州健康计划发出的函件（若日期在一年内）
U.S. Military discharge papers	美国军队退役证明

身份证明原始文件的完整列表载于：

Oregon.gov/ODOT/DMV/Pages/DriverID/IDProof.aspx